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Abstract (en)
The burner has a burner plate (1) connected to a fuel oil supply circuit by a conduit (2) having an electromagnetic valve (4) connected to a pump (5)
that supplies pressurized fuel oil, by a speed control motor (6) and a turbine (7). The turbine and the pump define a common drive, and the pump
and the motor are associated with modulation units having a measurement device and an electronic unit. The modulation units adjust pressure of
the fuel oil independent of the rotational speed of the motor to maintain speed of the pump from a predefined threshold value of the speed of the
motor.

Abstract (fr)
L'invention concerne un brûleur à air soufflé alimenté par un combustible liquide. Le brûleur comporte une platine de brûleur (1) reliée à un circuit
d'alimentation en fioul avec une électrovanne (4) associée à une pompe (5) assurant l'alimentation en fioul sous pression, au moyen d'un moteur à
variation de vitesse (6) et d'une turbine (7) générant un débit en air. La pompe (5) et la turbine (7) ont un entraînement commun réalisé par l'arbre
(8) du moteur à variation de vitesse (6), et sont associés à des moyens de modulation fournissant une information de pression à partir de laquelle la
vitesse de rotation du moteur sera adaptée pour maintenir un ratio comburant / carburant optimisé.
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